
Zápis z 2. jednání Školské rady při ZŠ Odry, Komenského 6, příspěvková 
organizace  

 
Datum: 6.12.2022 
 

 

Přítomni: Mgr. Libuše Králová, Pavlína Zdražilová, Daniel Ševčík, Alena Dratnalová, Bc. Barbora 

Šindlerová, Ing. Rudolf D´Agnolo, Mgr. Markéta Fabíková, Mgr. Petra Pobočková, Mgr. Richard 

Blaževič 

Hosté: zástupci Žákovského školního parlamentu – Tereza Medunová a Natálie Kukolová 

 

1. P. Pobočková seznámila zástupce ŠR s tím, že vedení školy dokončuje úpravu ve 

Školním vzdělávacím programu (ŠVP) naší školy – vložení nového předmětu 

Hodnotové vzdělávání, drobné úpravy v předmětech PŘ, VL, F, Ch, IT, Z. Upravená 

verze bude veřejně dostupná na web stránkách školy. 

2. P. Pobočková seznámila ŠR s návrhem p. ředitele R. Hendrycha zvážit a promyslet 

zřízení tzv. Stravovací komise, která by mohla být složena ze zástupců žáků, zástupců 

rodičů a zástupců školní kuchyně. Cílem je především předcházet plýtvání jídlem. 

3. Žákyně T. Medunová a N. Kukolová prezentovaly náměty a návrhy Žákovského 

parlamentu (ŽP), na které zástupci ŠR ihned reagovali: 

• ŽP žádá pro všechny žáky po vyučování přechod „suchou nohou“ přes 

budovu školy do školní jídelny a poté zpět do šaten. ŠR se přiklání k návrhu 

učitelů, kteří tuto variantu schvalují pouze pro žáky s následnými 

odpoledními aktivitami v budově školy. Důvodem je také to, že by nastal 

zvýšený a nekontrolovatelný pohyb starších žáků v prostorách školní 

družiny. 

• ŽP přichází s návrhem zavést opět pravidelné zvonění na začátku 

vyučovacích hodin, popř. ho nahradit hudbou nebo melodií. Dle vyjádření p. 

ředitele jde ale o technický problém, který by se musel vyřešit. 

• ŽP navrhuje zorganizovat Dny otevřených hodin PVP (povinně volitelných 

předmětů) pro žáky 5. tříd v měsících duben – květen, což by vedlo k jejich 

snadnějšímu výběru hodin PVP pro 6. roč. Pedagogům i zástupcům ŠR se 

tento nápad líbí. 

• ŽP přichází s aktivitou, vymyslet, připravit a zapojit děti 1. st. do různých her 

během velkých přestávek pod vedením starších žáků (vše bude probíhat po 

předchozí domluvě s daným učitelem), aktivity i třídy se budou střídat, nejde 

o pravidelnost, ale spíše o nárazové akce. ŠR se tato iniciativa líbí. 



4. ŠR se zajímala, jak se žáci vyrovnali s úpravou škol. řádu o nepoužívání mobilních 

telefonů během celého vyučování, zástupci ŠR se ptali žákyň ze ŽP, jak žáci toto 

omezení dodržují. Bylo nám sděleno, že je řada žáků, kteří toto pravidlo nadále 

porušují a museli být napomenuti nebo jim byl mobil zabaven.  

5. ŠR se dohodla, že na příští jednání pozve zástupce školní kuchyně. 

6. ŠR se dohodla, že další jednání proběhne v březnu 2023. 

 

Zapsala: Mgr. Petra Pobočková                              V Odrách dne 6.12.2022 

Podpis předsedy:  

 

 

 


